
Uddannelskoordinator i kreds 5 

 

 

Det er stadig de individuelle instruktør kurser som er mest søgte. Det er især hagl og 

riffelinstruktør.  Udsætnings og hygiejnekurser er der også søgning på.  

Vi bøvler stadig med at få lederuddannelser op og kører - ellers en super god uddannelse. 

Der er en god opbakning når jeg henvender mig på skydebanerne for at få et kursus op og 

kører. Vi forsøger at få lov til at flere på et kursus så der er bedre økonomi for foreningerne som 

afholder dem .  

 

Det er fra DJ’s side blevet lavet sådan, at de kommer med et udspil til kurser og de spare alles 

tid, så det er en super god ordning.  

Når jeg henvender mig til DJ er der altid god hjælp og imødekommenhed  

 

Mvh 

Jacob 


